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2. /

Dr. S z i l á g y i  Tibor:
Arról  szere tném tá jékozta tni  a T. Képvise lő- tes tü le te t ,  hogy 1998. június  18-án 

a Környeze tvéde l mi  Bizot t ság  rendkívül i  ülést  tar tot t ,  ahol  é r t ékel t e  a beérkezet t  
pá lyázatokat .  Annyi t  szere tnék e lmondani ,  hogy 37 pályázat  é rkeze t t  be a kiírás 
1-3.) pont jára ,  a b izot t ság döntöt t ,  s t udomásom szer int  mai napon ment  ki az 
értesí tés  mindazoknak ,  akik nyertek,  i l letve mi ndazoknak  akik nem nyertek.  Akit 
a részle tek é rdekelnek,  nálam van a j egyzőkönyv ,  de At t hanas of f  Ibolyánál  is 
megtekin the tő .

3. /

S u r á n v i Pál:
Az Oktatási ,  Kul turál i s  és Spor t  Bizot t ság 1998. június  24-i  ülésén támogatás i  

kére lmekről  ha tá rozot t .  7 igen szavazat tal  az alábbi á l l ásfogla l ásokat  hozta:
A Bizot t ság  185.000, -  Ft- tal  kívánja t ámoga tn i  a Vá rpa l o t a  és Környéke  

Pos t aga l amb Club t evékenységé t .
A Bizot t ság  50 .000 , -  Ft- tal  kívánja t ámogatn i  Molnár  Pé t e r  zene t anár  kérését ,  

aki a Komol yzene  Vi lágnapján,  ok tóber  elsején megsze r vezendő  hangverseny 
köl t ségeihez  kér te  a Bizot t ság  támogatásá t .

A Bizot t ság  36 .000 , -  Ft- tal  kíván hozzájárulni  Badicz  Gyula  támogatás i  
kére lméhez ,  aki súlyosan cukorbe t eg  hároméves  kis lánya speciál is  táboroztatás i  
kö l t sége ihez  kér te  a Bizo t t ság  segí t ségét .

A Bizot t ság  Ta tá r  Antal  f es tőművész  munká j ához  17.500, -  Ft- tal  kíván 
hozzájárulni ,  aki felvál lal ta Várpa l o t a  város  dí szpolgárai  po r t r é inak  elkészí tését .

4. /

F a 1 u s s y Sándor :
Reggel  a napi rend megszavazásáná l  már  a testület  döntöt t ,  i l letve e l fogadta  azt, 

hogy szóban e lőte r j esz te t t  ha tározat i  j avas la t ta l  f ogok  előál lni  lévén,  hogy nem 
vol tunk  fe lkészülve,  hogy Jegyző úr visszavonja  a 165. számú anyagot .  Több 
b izot t ság a II. számú ha tároza t i  javas la t  1-2.) pont j á t  j avaso l t a  elfogadni .  Ebből ,  
miután az 1.) pont  azt  ta r ta lmazná ,  hogy megtá rgya l t a  az anyagot  - ez nem -, a
2.) pon to t  némi leg á t foga lmaztam jobbhí ján - mer t  bizot t sági  fe lhatalmazás  
i lyenre nincs -, o lyanképpen ,  hogy a Képvi se lő- t es tü le t  a j avas l a tomra  a 
k öve tkező  ha t á r oza t o t  hozta:  Utasí t ja a j egyzőt ,  hogy a Po lgármes t e r i  Hivatal  
t e rmésze tes  fogyásából  eredő l é t számcsökkenésé t  belső á t csopor tos í t ássa l  pótol ja.  
Új felvétel  csak rendkívül  indokol t  esetben a po lgá rmes t e r  egyetér tésével  
l ehet séges ,  akkor  is csak ha t á r ozo t t  időre,  ha a fe ladat  e l lá tására  az á l lományban 
lévők közül  senki  sem alkalmas.  Felelős:  dr. Feke t e  Antal  János  j egyző,  határ idő:  
folyamatos .  Tehá t  így í r tam volna át ezt  a dolgot .  Azér t  t a r tom rendkívül  
fontosnak ,  mer t  me ggyőződé sem,  hogy ez a Képvi se lő- t es tü l e t  már  komoly 
döntés t  nem fog hozni  ebben az ügyben.  Amit  Jegyző úr a reggel i  napi rendnél
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e lmondot t ,  a Jogi  és Ügyrendi  Bizot t ság és nem az e lnöke  lehet  az, amelyik ha 
elkészül  egy belső átvi lágítás,  az alapján valóban előál lhat  egy szakmai  
s ze rveze t re  vona t kozó  javaslat tal .  De azt  hiszem,  hogy a megalakuló  új 
Képvi se lő- t es tü le t  számára  lehet  majd egyfaj ta  mankó ,  ami alapján el indul.  
Viszont  éppen ezzel  a megalakuló Kép viselő- tes tű  lettel  szemben egyfaj ta 
köte lesség a részünkről ,  hogy annál  tovább nem megyünk ,  de addig e lmegyünk,  
hogy a jelenlegi  95 hivatalos  lé t számot  befagyaszt juk,  és az új Képvise lő- tes tü le t  
megi smerve  az újfaj ta s t ruktúrából  adódó vá l tozásokat ,  f e l adatoka t  és megi smerve  
addigra  az átvi lágí tást ,  tudjon határozni  a j övő  évi l é t számról .  Er re  a l ehetősége  
meglesz,  mer t  nyi lván október  végén már  meg tud alakulni .  Ezér t  j avasolom 
ennek a ha t á r oza t nak  az el fogadását .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Mennyi  a pi l lanatnyi  hivatali  létszám?

P é t e r  Is tvánné:
95 + 1 fő, egy ember t  kikér tünk.  Ebben a l é t számban benne  van a po lgármes t er  

és az a lpo lgá rmes t e r  is.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az engedé lyeze t t  104 főben is benne  van a négy vezető .  Mi az a kikérés?

Dr.  F e k e t e  Antal  János:
Ki ké r tünk  egy informat ikus t  a veszprémi  rendőrségtő l .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérem Falussy képviselő urat ,  hogy mond j on  egy konkré t  számot ,  ahol  a 

lé tszám be van fagyasztva!

F a 1 u s s v Sándor :
Ha  netán nap i r endre  kerül t  volna,  abban sem vol t  konkr é t  szám.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Melyik napi  á l lapot  szer int  javasol ja  befagyasztani?

F a l u s s y  Sándor :
Ma  reggel i  á l lapot  szerint .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tehá t  júl ius  2-án 8,00 órai ál lapot  szerint i  lé t szám befagyasztva.

Dr.  F e k e t e  Antal  János:
J avaso lom a t isztel t  Képvi se lő- t es tü le tnek ,  hogy ebben a kérdésben ne döntsön!  

Nagyon  jó j avas la t  volt ,  hogy a koncepc ióná l  er re  vissza kell térni ,  akkor r a  
komplexen  az egész ö nkor mányza t o t  át kell vi lágí tani .  Én köte leze t t sége t  vál lalok 
arra,  hogy nem fogom növelni  a lé t számot ,  a lehető l egkevesebb á l lománnyal  
üzemel t e t em a hivatal t ,  ha t e rmészetes  fogyás  van,  akkor  fogy a létszám.  Eddig  is 
meg lehetet t  volna  tenni ,  mer t  fe lve tődöt t ,  hogy szociál is  fogla lkoz ta tó  legyen-e  a 
hivatal ,  m o nd om,  akkor  én a holnapi  nap folyamán 12 ember t  fe lveszek nagyon 
szívesen.  Nem erről  szól a tör ténet .  Ennek  a h iva ta lnak  ha tékonyan kell működni ,  
én úgy érzem,  hogy  a köl t ségvetés i  koncepc ió  összeál l í t ásakor  úgyis vissza kell



térni  az egész i n tézményhálózat ra ,  személyi  á l lomány kérdésére  és akkor  úgyis 
dönteni  kell róla.  Azt  követően  lehet  megtenni  a cse lekvéseket ,  most  ne dönt sön 
róla  a testület .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ké rdez em Falussy Sándor  képviselő urat ,  hogy fenntar t j a -e  a határozat i  

j avas la t á t ?

F a l u s s y  Sándor:
Igen.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A ma reggel i  á l láspont  szerint ,  ahogy a lét szám állt, befagyasztva,  addig a 

ha tár ig  lehet  gazdá lkodni  a 104 engedé lyeze t t  l é t számmal  szemben.  Ez a 
ha tá roza t i  j avas la tnak  a lényege.  Sok a cs icsoma,  ezt  meg kell mondjam,  nekem is 
kételyeim vannak most  önmagammal  szemben is.

Aki Falussy Sándor  képviselő úr ha tároza t i  j avas la t á t  el fogadja,  kérem 
s z a v a z z o n !

A Képvise lő- te s tü le t  7 igen szavazattal,  2 nem szavazattal ,  5 tartózkodás mellet t  
Falussy  Sándor képviselő úr határozat i  ja va s la tá t  nem fogadta  el.

5.1

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További  bejelentés ,  észrevétel?

D o m o k o s  István:
A lő té ren olyan gyakor l a tozás  folyt ,  ami a város t  igazán igénybe vet te 

hangha t á s ban  és nem beszélve arról ,  amit  e lkövet t ek  a lőtéren.  Fe lgyúj to t t ák  az 
egész Kopaszha l lga tó t .  Kérdezem Jegyző urat ,  hogy  van-e  jogi  l ehe t őségünk  arra,  
hogy a honvédségge l  szemben valamilyen formában  fel lépjünk? Mer t  nem hiszem,  
hogy  ha én fe lgyúj tanám a fél erdőt ,  engem nem vonnának  felelősségre,  akár  
bí rság út ján,  akár  bí róság előt t  is. Én fent  vol tam a sorompóná l ,  lát tam,  hogy ég a 
fél erdő,  igazából  az ol tással  nem fogla lkoz tak .  Javasolom,  hogy menjünk  ki a 
he lyszínre ,  nézzük meg,  hogy milyen kár t  okoz t ak ,  meg kell próbálni  valamilyen 
fo r mában  helyretenni .  Javasolom,  hogy a Környeze tvéde l mi  Bizot t ság is jö j jön  ki.

Dr.  F e k e t e  Antal  János:
Megí t é l é sem szer int  környeze tvéde lmi  úton fe l t é t e l ezhe tően  van, csak azt  nem 

szabad elfelej teni ,  hogy egy kiképzési  t e r veknek  megfelelően végreha j to t t  
lőgyakor l a ton ,  eset leg olyan t ípusú lövedékekke l ,  ami tüzet  okoz,  ez a fe ladatuk,  
akkor  ők ezt  haj t ják végre.  Nagyon  nagy tűz fe l t é t e l ezhe tően  nem lehetet t ,  mer t  
akkor  kü lönben  hívták volna  az állami t űz o l t ó s ágo t  és ők is megkezd tek  volna 
egy in tenzív  tűzol t ás t  végrehaj tani .  Ez e lmaradt  és önmagátó l  elaludt .  Az,  hogy 
mi minek érzéke l jük az egy dolog,  fe l t é t e l ezhe tően  nekünk kel lene bizonyí tani  
azt ,  hogy nekünk  mekkora  ke l l emet l ensége t  oko z o t t  ezzel  szemben,  azt  állítja, 
hogy  nem okozo t t ,  mi meg azt  áll í t juk okozo t t .  Nem tudjuk objekt ívan 
bebizonyí tani ,  hogy mi tör tént .



D o m o k o s  István:
Va lami kor  hel ikopterek hord ták  a vizet  a lőtérre,  hogy  ha fe lgyúj tot t ák az 

erdőt .  Ezt  most  nem lát tam.  Amikor  fent  vol tam a so r ompóná l ,  pont  akkor  jö t t  a 
lőtér ről  egy hadnagy i smerősöm,  kérdez tem tőle,  hogy mit  fognak csinálni.  Azt 
mondta ,  hogy megnézik,  hogy el t ud ják-e  ol tani ,  ha igen,  akkor  elol t ják,  ha nem 
tudják,  akkor  nem. Ha az á l l ampolgár  felgyúj t ja az erdőt ,  fe le lősségre  vonható .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
D o m o k o s  képviselő úr a múl t  hétfői  eset ről  beszél ,  amikor  bejöt t  hozzám is?

D o m o k o s  István:
Igen.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Én akkor  vi sszael l enőr i ztem,  leál l í tot ták a lövészetet ,  a péti  tűzol tóság  

bevonásáva l  e lol tot ták a tüzet .  Nem az olaszok lőt tek,  az o laszok egyál talán nem 
lőt tek a fe le t tünk lévő lőtéren,  mert  ezzel  indul t  a városban  a hír. Az olaszok 
magmaní roz t ak ,  a nul lapont i  lőtéren lőt tek,  itt nem lőt tek.  A pécsi  dandár  lőtt  
ka tyusával ,  ha úgy tet szik soroza tve tőve l .  A pénteki  esete t  e l mondom,  a 
Bö gr ében  fe l robbant  cucc bement ,  bevágódot t ,  ot t  robbant  fel. Kivizsgál ták azt  is. 
Én annak  sokkal  nagyobb problémájá t  látom,  hogy olyan régi eszközzel  lőt tek,  
amivel  e lőfordulha tot t ,  hogy letér t  a pályáról ,  az önmegsemmis í tő  sze rkeze t  nem 
m ű k ö d ö t t  és bevágódo t t  ar ra  a terüle t re ,  ami igaz,  hogy a lőtér  védtere ,  de az a 
l övésze tkor  nincs zárva.  Azon t ú lmenően  még egyszer  mondom,  hogy minden 
egyes  esetben,  ha nem tudják elol tani  a tüzet ,  a lövészet  ál l í tva van,  be kell nekik 
vonni  és be is vonták a tűzol tóka t .  Szere tném egyre a f igyelmet  felhívni ,  hogy ne 
legyen gabalyodás  belőle,  a lőtér  ki jelöl t  út jain lehet  a lövésze t  szünetében 
sétálni ,  előál l í t ja az őrség meg a honvédség ,  hogy ha a t i l tot t  t e rüle ten fényképes  
i gazolvány és engedély nélkül  megy valaki .

Dr.  S z i l á g y i  Tibor:
Nem sérti  ez a hangos í tó  be rendezések  a lkalmazásáról  szóló rendele tünket?  

Mer t  végül is  a hanghatása  sem e lhanyagolha tó ,  pláne amelyik tényleg közel  
c sapódik  be a városhoz.  Gondo l om,  hogy meg lehet  találni  azt  a jogi  formát .  Ez 
komoly  pénzbevétel  a Magyar  Honvédségnek ,  minimum valami lyen kárpót lás t  
kel lene adjanak ezért .

L e s z k o v s z k i Tibor:
Ez  miér t  komoly pénzbevéte l?

Dr.  S z i l á g y i Tibor:
A lövésze t  miatt .

L e s z k o v s z k i Tibor:
Saját  katonáival  lövet ,  ez nem bevétel .  Ebben az évben egy fél idegen nem lőtt  

a várpa lota i  lőtéren.

Dr .  S z i l a g y i  1 i bo r :
Az olaszok is lövö ldöz t ek  itt.



L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem,  az olaszok a nu l l aponton  lőt tek,  Hajmáskéren.

Dr.  S z i l á g y i  Tibor:
Szó nélkül  akkor  sem lehet  elmenni  az esemény mellet t .  Ez két ségte len.
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6 ./

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Van-e  még bejelentés ,  kérdés?

Dr.  F e k e t e  Antal  János:
A hétfői  napon a hatósági  i rodavezetői  megbízásá t  Mus i t zné  Balogh 

Er zsébe tnek  vi sszavontam.

F a 1 u s s v Sándor :
Mi okból?

Dr.  F e k e t e  Antal  János:
Indokolás  nem kell.

7. /

Dr.  F e k e t e  Antal  János:
A válasz tásoknál  szóba  j ö t t  egy harmadik  dátum,  dr. Tóth  Zol tán  tá jékozta tása  

szerint  ez X. hó 11. Nagy  valósz ínűséggel  - személyes  megbeszélés  során azt 
mond t a  -, ok tóbe r  közepén  vá rha tóak  az önkormányza t i  vá lasz tások,  de akármi  is 
lehet .  Sokan ér tesül t ek róla,  hogy a vá l asz tóker ü l e t eke t  10 db-ban kell 
megál lapí tani  Várpa l o t a  t erüle tén .  Al jegyző asszony 29-én t a r to t t  a pá r tok  részére 
egy megbeszélés t  és mos t  hé t főn újra lesz. Nagyon sürget  a ha tár idő bennünket ,  
jó lenne,  ha szüle tne  egy kompr omi sszumos  megál l apodás ,  4-én már  jelentési  
kö t e l eze t t s égünk  van és 8-án is. Tehát  beindul  a vá lasz tásokkal  kapcsola tos  
nagyüzem.  Kérem,  hogy a pá r tok  képvise lőinek a t á j ékoz ta tás t  adják meg a 
Képvi se lő- t es tü le t  tagjai  is, hé t főn meg kel lene á l lapodni  abban,  hogy milyen 
körze t e t  szabjon a j egyző .

8 ./

F a 1 u s s v Sándor :
Annyi be je l entésem lenne,  hogy a Felügyelő Bizot t ság  t egnape lő t t i  ülésén - 

miután március  19-én kezdeményez t ük  a testületnél  azt,  hogy utasí tsa,  mint  
t u l a jdonos  a vá l la latot  arra,  hogy vizsgál ja felül a péti t ávfűtés  dolgát ,  ebben 
érdemi lépés igazából  nem tör t ént ,  bár  ott  is készül  egy t anulmány,  hogy mit is 
l ehetne kezdeni  -, most  közvet l enül  a ko rmányrende l e t  szer int  az igazgató 
döntésé t  kezdeményez t ük  abban,  tekintve,  hogy hamar osan  lejár a határ idő.  
Amennyiben  Pé t für dő  az anyagi  for rás t  nem teremt i  meg,  hogy biz tonságosan  
lehessen működte tn i  a rendszer t ,  adjon fel a szolgál ta tással ,  mer t  sze rződése  a



mai napig nincs.  A relevancia  ott  van benne,  hogy a Ni t rogénművek  Rt-vel  
vi szont  van szerződés ,  az ok tóber  15-i fűtési szezontó l  visszafelé számí tot t  három 
hónap,  e hónap 15-ével  lejár.  Itt van ér te lme annak,  hogy  fe lmondja  a vállalat ,  
amennyiben  azt a vé lhetően több t ízmil l iós nagyságrendű  összeget  nem kapja meg 
a péti  önkormányza t t ó l ,  ami legalább ahhoz  kell,  hogy anélkül ,  hogy a 
nyereségességé t  veszélyezte tné  vagy ne sodród jon  vesz teségességbe ,  vál lal ja 
tovább a távfűtési  t evékenységet .  Olyan á l l apotban van a rendszer ,  hogy ha 
vállal ja tovább is, akkor  ha a téli időszakban tö r t én ik  egy nagyobb zűr,  sok millió 
for intból  fogja tudni  tel jesí teni  a köte leze t t ségé t .  Ezt  akar tam mondani  
t á j ékoz t a t á sképpen .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ha vi sszautalok oda,  hogy Pét tel  kötöt t  oda-vi ssza  ha t á r oza t  valamilyen pont ja  

alapján,  a Közüzemi  Vál lalatnak indirekt  módon  e l i smer tük  a közös  tula jdonlását ,  
a Közüzemi  Vál lalat  által végzet t  t ávhőszo lgá l t a t ás  várpalota i  formuláját ,  az 1/5- 
ös tula jdoni  j og  alapján ér telmezik.  Innentől  kezdve  mesés  a helyzet  és jogi l ag  
nem t udom,  hogy hogyan lehet  belőle k ikecmeregni .

F a 1 u s s v Sándor :
Igazga tó  úrral  pe rmanens  vi tában vagyunk,  hogy mindez idáig  és most  is úgy 

ér te lmezi ,  mivel  neki  az a tula jdonosa,  ennél  fogva  ő kapja,  neki szolgál tatni  
muszáj .  Ha  az az á l lapot  f ennmarad,  akkor  a vál lalat  egyébkén t  biztató ki látásai  a 
féléves gyors  mér leg  alapján,  év végén eset leg valami lyen baleset  miat t  negat ívra  
fordulhat ,  vesz teségessé  is válhat .

(19,17 órakor Bebesi  Is tván elment, a létszám 14 f ő )
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9. /

J á m b o r  Atti la:
Po l gá r mes t e r  úr ennek  a tárgyalási  s zakasznak  az elején ki tért  egy dologra ,  

amire  egészen eddig  nem volt  reagálás  és én erre  mos t  szere tnék  reagálni ,  félig 
meddig  azért ,  mer t  a dologgal  fogla lkozva  e l hangzo t t  egy biztató vélemény.  A 
Várpalota i  N ap o k  ünnepségs or oza t  hagyományt  t e r emte t t  ebben a városban és ezt  
a h agyomány t  mindenfé l eképpen  őrizni  kel lene.  Arra  szere tném felkérni  
P o lg á rmes te r  urat ,  hogy teljes erővel  készül jön a Várpalota i  Napok  megnyi tójára ,  
mint  megnyi tó .  At tól  tar tok,  tudnii l l ik,  hogy  eddigi  információim szer int  a 
vá lasz tások nagy va lósz ínűséggel  ok tóber  hónap második  felére fognak tevődni ,  
az Országos  Válasz tás i  Bizot t ság  országos  e lnöke  is i lyen jel legű megfoga lmazás t  
a jánlot t  az K o rm á n y  felé.
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D e á k  Is tvánné:
Kinek a kompe t enc i á j a ,  hogy nem kerül t  ki a Capucc ino  kávéház  elé a megál lni  

t i los tábla? T öb bs z ö r  j á r t unk  úgy,  hogy ot t  parkol t ak .



L e s z k o v s z k i  Tibor:
Azér t  van ott  a záróvonal  felfestve,  tudatos .

D e á k  Is tvánné:
Ez roppan tu l  balesetveszélyes.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Mi hez  képes t?

D e á k  Is tvánné:
Annyi ra  kimegy a parkolás ,  hogy nem lehet  ki látni  jobbra .  Amikor  a 

ke re sz t eződésen  át szere tne  valaki  menni  kocsival ,  a kkor  egészen ki az útig 
kiá l lnak a kocsik szabálytalanul .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A zá r óvona l i g  pa rk í rozha tnak  j obb oldalon.  A záróvonal  után nem.

D e á k  Is tvánné:
Ot t  is parkolnak ,  ezt  mondom.  Egyszer űen  nem lehet  j obbra  kikanyarodni ,  

t udom,  mer t  mos t  már  nap,  mint  nap ott  j á r o k  le az iskolába.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A f o r ga lomr endés zekke l  - akik fe l ra jzol ták az ú tburkolat i  j e l eket  abban 

egyez t ünk  meg,  hogy a záróvonal tó l  megál lni  tilos.

D e á k  Is tvánné:
De semmilyen tábla nincs kitéve.

V á m o s i  Tibor:
Ez K R E S Z  dolga.

D e á k  Is tvánné:
Ebből  még nagyon nagy baleset  lehet .

Dr.  F e k e t e  Antal  János:
In t ézkedn i  fogunk a r endőrség  felé,  t öbbször  j á rő r ö z zen ek  arra,  a 

szabályta lanul  pa rko lóka t  szankcionál j ák.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Amenny iben  nincs több bejelentés ,  kérdés ,  a nyi lvános ülést  19,25 órakor  

bezá rom.  K ösz ön öm a saj tónak,  mindenk inek  a részvétel t ,  öt perc technikai  
szünet  u tán folytat juk ülésünket  zár t  üléssel .


